
Genarps lokalavdelning

Protokoll Styrelsemöte
Friluftsfrämjandet Genarp 2024-11-20
Plats: hos Napoleon, kl 19.30-21.00
Närvarande: Napoleon Truedsson, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Helene Hansson,
Therese Omme, Johanna Petersen, Peter Olsson

1. Öppnande av mötet

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Peter Olsson till justerare.

4. Föregående protokoll
Johanna har satt upp Terminsprogrammet runt om i byn.

5. Tetra Pak sponsrar oss med 4000kr 2025.
Främst tack vare Karin Berg och även Christel så har vi fått sponsring
ytterligare ett år från Tetra Pak.
Tyvärr fick vi avslag från Sparbanksstiftelsen Finn på höstens ansökan, men
vi kan ansöka på nytt redan i mars.

6. Årsplanering/ aktiviteter hösten
-Mörkerrundan 26 oktober grupp -15 Paulin, Mickael och Per. Hur gick det?
Det var återigen en välbesökt Mörkerrunda med ca 300 besökare, där vi gick
med ungefär 8000:- i vinst. Arrangerande grupp sa att de gärna hade haft en
bättre överlämning med beskrivning på hur det ska genomföras. Vi skulle
kunna ha en muntlig förberedelse för Mörkerrundan och andra återkommande
Äventyr på Kullalägret, då ändå många ledare träffas.
-Föreläsning om utter för alla medlemmar. 21 november kl 18-19
medborgarhuset.
Fika är förberett och Mats har hämtat nycklarna till Medborgarhuset.
-Granförsäljning Lufsare -11.
Christel fick tillståndet från Polisen igår. Therese har haft flera samtal med bl a
Roger, där han fått mycket information.

7. Vilka aktiviteter har vi under året
-Årsmöte mars
-Valborg
-Hela Skåne Sover ute v.18, 24 april - 4 maj
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-Kullalägret
-Mörkerrundan
-Ljus i Genarp
-Julgrannsförsäljning

Johanna har gjort en lista på vårt Årshjul som ligger på Teams, där det bl a
beskrivs när grupperna ska bli informerade om kommande åtagande, när vi
ska skicka ut ledarbrev m.m.

8. Ledarbrev / Julhälsning
Peter föreslår att vi skulle kunna spela in en kort film med en julhälsning som
vi lägger upp på Facebook, där Therese kort pratar om det gångna 2024 och
om det kommande 2025.
Vi skickar även ut ett Ledarbrev med mail i vanlig ordning med ungefär
samma information som i filmen.

9. Vad vill ledarna ha? Utvärdering av enkät.
Jenny har gjort en sammanställning av 27 inkomna enkätsvar. Vid ett annat
separat möte ska vi utvärdera och jobba vidare med enkätsvaren.
Vid lottdragningen drogs Tommy Renn och Ylva Johansson som vinnare av
varsitt presentkort på Vismarlövs Bagarstuga.

10. - Ledarkläder 2025. T-shirt eller någon tunnare tröja.
Peter hade med sig tröjor som vi kände och klämde på, men vi bestämde oss
för att vi vill satsa på en fleece i Friluftsfrämjar-blå utan luva, Peter kollar upp
till nästa möte.

11. Utbildningar
-Första hjälpen
Johanna berättade att Räddningstjänsten har erbjudit sig i att hålla Första
Hjälpen-utbildning för oss.
-Camp Out
Peter informerade att han har pratat med Skurups Lokalavdelning om Camp
Out 2025 som de planerat in den 6-7 september.

12. Visionsmöte. Denna punkt blir i mån om tid annars tar vi den på nästa möte.
Bordläggs.

13. Sammanfattning av extra regionstämma.
Det var mycket diskussioner om sociala medier.
Regionen har budgeterat för ett underskott på 300 000-400 000 per år de
kommande tre åren, vilket stämman antog.
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14.Läget i verksamheten.
Knytte -20/21 -
Mulle -19 -
Mulle -18 -
Strövare -16/17 -
Strövare -15 -
Lufsare-13 -
Lufsare -12 -
Lufsare -11 -
Lufsare -10 -
TVM -
Vuxenmulle -
Tipsrundan -
MTB - Har avslutat sin termin
SUP -
Vandring - Den gångna helgen var vandringen mellan Rydebäck och
Landskrona. Nu återstår bara en vandring i år som är vid Knivsåsen.

15.Övriga frågor
- Lunds OK lånar boden 3 dec
- De extra pengarna från Sparbanksstiftelsen
Vi har fortfarande inte hört av oss till Sparbanksstiftelsen och berättat vad vi
använde pengarna till. Vi ska också skriva om pengarna i kommande
Verksamhetsberättelse, där vi riktar ett tack till Sparbanksstiftelsen.
-Johanna undersöker möjligheten att skaffa ett Instagramkonto och hur det
kopplas mot vår Facebook-sida.
-MTB Tematräff om hållbar utveckling i Fulltofta, Rita Gullklint och eventuellt
Tommy Renn planerar närvara.
-Therese delade ut vars en fin och kärleksfull chokladtomte som ska få pryda
alla styrelsemedlemmars gran i jul.

Boka vårens möten.
16/1
6/2
6/3 Årsmöte
2/4
7/5
Ev ett möte i juni

Samtliga möten börjar kl 19, Therese återkommer med plats.

16.Mötet avslutas
Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.
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Vid protokollet Justeras

Mats Hjerthén 2024-11-20 Peter Olsson 2024-11-20


